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Beste lezer
Voerbelangen is de Voerense eenheidspartij, die sinds 2001 voor alle inwoners goed bestuurlijk werk levert. Die Voerense eenheid is voor
de N-VA van bijzonder groot belang. Ze heeft de rust en vrede teruggebracht in onze gemeente. De N-VA steunt het Voerense werk door
het te bepleiten bij de hogere overheden.

De zorg voor alle inwoners en een dossierneutraliteit staan ook bij onze partij voorop. De privétaal is een persoonlijk recht. Anderzijds
maakte de wetgever van het Nederlands de enige bestuurlijke en administratieve taal. Die wetten moeten correct nageleefd worden. Dat
de RAl-oppositie tijdens de raadsvergaderingen verzandt in taalpolitieke spelletjes is zinloos tijdverlies. Een lokaal bestuur is namelijk
niet bevoegd om de taalwetgeving te veranderen of te interpreteren. De nieuwe voorzitstervan de gemeenteraad, lid van de N-VA en
Voerbelangen, heeÍt dat tijdens haar eerste zitting duidelijk gemaakt.

Voor de toekomst van Voeren blijÍt het heel belangrijk dat de huidige meerderheid Voeren blijft besturen. De partij heeÍt de provinciale
en Vlaamse contacten om veel te realiseren. Een januari-oprisping, waarbij enkeien een andere politieke weg probeerden aan te bevelen,
deed bij velen de monden openvallen van verbazing. Participatie en inspraak werden, zoals voorzien in het Decreet Lokaal Bestuur
door de gemeente- en 0CMW-raden al in 2019 goedgekeurd. Het werd door de Voerense meerderheid met bevragingen en open
vergaderingen ook al toegepast in specifieke dossiers. Niets nieuws onder de zon dus. Leden die bewust een weg tegen de Voerense
eenheid insloegen, schrapte de N-VA consequent.

Voor de N-VA blijÍt de samenwerking over de Vlaamse partijgrenzen heen de enige garantie voor een degelijk
Voerens bestuur. Voerbelangen is de enige lokale partij die daarvoor het concept heeft. Wij hopen dat alle
Vlaamse partijen diezelfde steun blijven geven.
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Flexi-jobben 'booming' in Limburg
In de eerste helft van 20Z2warcn er in Limburg dubbel zoveel flexi-jobbers ten opzichte van dezelfde periode in20?l.
"Flexi-jobben zit duidelijk in de lift", zegt Vlaams Parlementslid Rita Moors.

Ook in de verloning zienwe meer dan een verdubbeling op een jaar tijd. Gemiddeld verdiende een flexi-jobber in Limburg
bijna 165 euro per maand extra. Interessant is dat wie bijklust in een flexi-job, op de extra inkomsten geen belastingen of
sociale bijdragen betaalt. Het brutoloon is dus het nettoloon.

"Vooral de25-toï-39-jarigen zijn actief als flexi-jobber. De horecasector staat garant voor maar liefst
de helft van het totale aantal aan flexi-jobs. Ik verwacht daar wel een verschuiving. Want het aantal
sectoren waarin je kan flexi-jobben werd op 1 januari 2023 ullgebreid naar de sport-, cultuur-,
evenementensector en voor ondersteunende functies in de zorg", aldus Rita Moors,

Rita Moors
Vlaams volksvertegenwoordiger
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België heeÍt nood aan meer orgaandonoren Demir: "Met Voerenbelangen is Voeren in goede
Vlaamse handen, Laten we dat zo houden."Veel meer mensen moeten zich actief registreren als donor.

Hoewel iedereen in België automatisch donor is, kunnen
nabestaanden daartegen bezwaar aantekenen. Een actieve
registratie kan vandaag heel eenvoudig en zorgt ervoor
dat er meer organen ter beschikkingzijn.In Nederland
hebben bijna elf miljoen mensen zich geregistreerd, in België
zijn dat er ongeveer 665.000. Er is dus nog ruimte voor
verbetering.

De coronapandemie heeft lelijk huisgehouden, in eerste
instantie in de zorg- en gezondheidssector. In de eerste golven
ging de aandacht naar de coronaslachtoffers, die vaak ernstig
ziek waren en waarbij het zoeken was welke behandeling het
beste zou aanslaan. Gaandeweg werden de coronagolven min-
der acuut, maar de impact op de zorgsector zindert nog steeds
na. Door uitstel van de zorg is de wachtlijst voor donororganen
sterk gegroeid. Uit cijfers die Frieda Gijbels opvroeg bij de
minister blijkt met name de wachtlijst voor donornierenïe zljn
toegenomen. Dat is bijzonder zwaat en pijnlijk voor de patiën-
ten in kwestie, want zij zijn daardoor langer afhankelijk van
nierdialyse. We moeten alle middelen inzetten om de achter-
stand in te halen. We hebben een actieplan nodig en daarvoor
kijken we best ook eens over de grens. In Nederland blijkt de
wachtlijst korter te zijn (ondanks het grotere bevolkingsaantal)
en worden er elk jaar een pak meer transplantaties uitgevoerd.

Registreer u als orgaandonor via
rnijngezondheid.be, via uw huis-
arts of op het gemeentehuis en red
levens. Waarop wacht u nog?

Kamerlid
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Het politieke landschap in Voeren werd de afgelopen weken verrast door een derde partij, het Voerens Alternatief, met
een tweetalige website en tweetalige oprichters. Al jarenlang wordt Voeren vreedzaam bestuurd door Voerbelangen met
het Luiksgezinde RAL als oppositie. Daaraan lijkt nu een einde te komen met een nieuwe tweetalige partij. Onze partij
schrapte alvast het N-VA-lidmaatschap van initiatiefnemers Rik Tomsin en Guy Born.

Historische vergissing
Voor velen is het vandaag een evidentie dat we overal in Vlaan-
deren Nederlands spreken, maar voor velen van onze oudere
generaties is dat niet het geval. Zeker hier niet. Ikzelfben te
jong om me de strijd voor rechtvaardigheid in Voeren van de
vorige eeuw te herinneren. Toen hebben Viamingen gevochten
voor Voeren, voor de Nederlandse taal. We gaan het Vlaams
bestuur in Voeren toch niet laten ondermijnen door een kleine
groep ontevredenen?

Rik Tomsin en Guy Born, de misnoegde zielen die voor de
nieuwe tweetalige lokale partij willen kandideren, zljn uit onze
partlj gezeï. Aangezien N-VA-leden enkel kunnen kandideren
op kieslijsten die door de partij erkend worden zoals Voer-
belangen, sluiten Tomsin en Born zichzelf zo buiten de partij
en wordt hun lidmaatschap geschrapt. In een democratie kan
men er niet tegen zíjn dat mensen zich politiek verenigen, maar
Voeren draagt zo'n geladen geschiedenis dat het jammer is dat
het vreedzame Voeren van vandaag kan worden verstoord door
een kleine groep mensen die op het eerste gezicht die stap

zetten omdat ze ontevreden zijn.Daï is echt geen positief
project. En dat is zelden een goede voedingsbodem. Omwille
van persoonlijke motieven het Vlaams karakter van Voeren
willen verkwanselen? Schaam u. Er is gevochten voor Voeren
en op die manier verdeeldheid zaaien is onverantwoord.

De N-VA steunt voluit Voerbelangen
Voerbelangen wordt ondersteund door de meeste Vlaamse
partijen en wordt ook door ons erkend als de lokale partij die
ons in Voeren vertegenwoordigt. Voerbelangen kan op onze
sieun blijven rekenen om de rechten van de Nederlandstaligen
in de gemeente te verdedigen. De huidige burgemeester en zljn
ploeg doen dat op een goede manier en
slagen er telkens weer in het belang van
de Voerenaars boven dat van zichzelf
te plaatsen. Zij kunnen op mijn steun
biijven rekenen. Met Voerbelangen is
Voeren in goede handen. Laten we dat
vooral zo houden.

Vlaams minister
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Veel mensen wachten nog 0p een orgaan

Nieuw kader voor tijdeliike
h u isvesti ng arbeidskrachten Werk mee aan ons

N-VA-proiect
De strijd tegen obesitas
In België lijdt bijna de helft van de bevolking aan overgewicht. Bijna
veertien procent van hen heeft obesitas. Hoewel de cijfers de verkeerde
richting uitgaan, lijkt de Vivaldi-meerderheid dat probleem niet
belangrijk te vinden. "Minister Vandenbroucke moet daarvan dringend
werk maken", zegt Kamerlid Mieke Claes.

Sinds 2021 wordt de behandeling door een diëtíst van kinderen met over-
gewicht of obesitas terugbetaald. "Slechts een klein deel van het budget
wordt benut. Een gemiste kans nu mensen het financieel steeds moeilijker
krijgen in deze crisistijd", zegt Mieke. De minister werkt aan een voedings-
plan. "Een van de doelstellingen van het plan is het terugdringen van
obesitas maar de uitrol van het plan wordt steeds uitgesteld. Daardoor
zienwe geen resultaaï", zegï Mieke.

De begeleiding bij vermageringsingrepen verschilt
sterk tussen ziekenhuizen.In2020 kwam het Federaal
Kenniscentrum voor de Gezondheidszorg met een
belangrijke reeks aanbevelingen die jammer genoeg
dode letter blijven. "De patiënt is daarvan te vaak de
dupe", aldus Kamerlid

Begin februari keurde het Vlaams Parlement het decreet goed dat
lokale besturen de mogelijkheid biedt om een specifiek en kwali-
tatief woonaanbod voor tijdelijke arbeidskrachten te creëren.

Vlaams volksvertegenwoordiger en ondervoorzitter van de com-
missie Wonen van het Vlaams Parlement Katja Verheyen: "Voor
grote infrastructuurwerven zoals het complex project van de
Noord-Zuid, doet men vaak langdurig beroep op (buitenlandse)
arbeidskrachïen. Zij worden vaak in woningen ofvakantieparken
gehuisvest die daarvoor niet geschikt zijn."

Het nieuwe decreet biedt steden en gemeenten concrete handvaten
om een beleid te voeren rond de thematiek. Het decreet creëert ook
een rechtsgrond voor nieuwe woningkwaliteitsvereisten, die de
Vlaamse Regering nog verder zal uitwerken.

"Concreet geven we lokale besturen de mogelijk-
heid om specifieke woningkwaliteitsvereisten te laten gelden voor
kamerwoningen voor arbeidskrachten. Daarvoor moeten ze
eerst een gemeentelijke verordening aannemen. Op basis van die
verordening zal eenwerkgever een vergun-
ning kunnen aanvragen om arbeidskrachten te
huisvesten in een kamerwoning. En die vergun-
ning krijgt hij pas als voor alle kamers in de
kamerwoning een recent conformiteitsattest
beschikbaar is'" 

Katja verheyen
Vlaams volksvertegenwoordiger

Bent u ook geïnteresseerd in de werking van onze
gemeente? Wilt u uw stem laten meetellen en
bijdragen aan een positieÍ beleid voor Voeren?

Dan bent u diegene die wij zoeken!

N-VA Voeren heeft een toÍ en geëngageerd team
dat open staat voor uw sympathieke en originele
ideeën. 0ngeacht oÍ u nu veel
oÍ weinig tijd hebt, oÍ u nu
gewoon informatie wilt
delen oÍ activiteiten wilt
ondersteunen, oÍ toch
misschien de
politieke microbe
voelt kriebelen.
U bent meer dan
welkom.

Stuur een mailtje
naar voeren@n-va.be
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